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کازرون
مدیر آموزش وپرورش کازرون 

مطرح کرد؛
برگزاری انتخابات انجمن اولیا 
و مربیان در 180 مدرسه کازرون

 

انجمن  انتخابات  گفت:  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر 
اولیا و مربیان در 180 مدرسه این شهر برگزار می شود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
بابیان  جمشیدی  امیرحسین  کازرون،  آموزش وپرورش 
کازرون  مدارس  مربیان  و  اولیا  انجمن  انتخابات  اینکه 
کشور  سراسر  و  مربیان  و  اولیا  انجمن  هفته  با  همزمان 
در 180 مدرسه شهر کازرون نیز برگزار می شود، اظهار 
انتخابات هرسال در طول هفته پیوند اولیا و  داشت: این 

مربیان برگزار می شود.
این  در  کازرونی  خانواده های  گسترده  حضور  از  وی 
نفر   2200 از  بیش  داشت:  ابراز  و  داد  خبر  انتخابات 
به عنوان نامزد در انتخابات انجمن اولیا و مربیان مدارس 
کازرون شرکت کردند که از این تعداد، 800 نفر برای 
دانش آموزان  اولیای  طرف  از  انجمن ها  این  در  فعالیت 

انتخاب می شوند.
جایگاه  و  اهمیت  به  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر 
نمود  اشاره  بنیادین  مربیان در سند تحول  اولیا و  انجمن 
بنیان خانواده  تقویت  و  ارتقاء جایگاه خانواده  و گفت: 
اصلی  اهداف  از  زندگی  مهارتهای  ارتقای  قالب  در 
اثربخش  مشارکت  مستلزم  مهم  امر  این  و  انجمن هاست 

خانواده ها است.
فرشاد رضایی، کارشناس انجمن اولیا و مربیان و توسعه 
کازرون،  آموزش وپرورش  غیردولتی  مراکز  و  مدارس 
بر  مبنی  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  نیز 
تسهیل دررسیدن  برای  راهی  مربیان  اولیا و  پیوند  اینکه 
مدارس  داشت:  اظهار  است،  اسلامی  زندگی  سبک  به 
جلسات  برگزاری  ضمن  می بایست  غیردولتی  مراکز  و 
انجمن اولیا و مربیان، بر دانش افزایی و آگاه سازی اولیا 
درزمینه مباحث علمی، اعتقادی، اخلاقی و عبادی توجه 

ویژه ای داشته باشند.

استان بوشهر
 

بوشهر
 واحدهای صنعتی بوشهر

۳۷0 میلیارد ریال تسهیلات 
رونق تولید گرفتند

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر گفت: 
در دور جدید فعالیت سامانه بهین یاب در سال ۹۸ تاکنون 
تسهیلات  ریال  میلیارد  استان ۳۷۰  این  تولیدی  ۱۲ واحد 

رونق تولید دریافت کردند.
استان  اقتصادی  فعالان  با  نشست  در  حسینی  حسین  سید 
دریافت  متقاضی  واحد   ۵۲ دور  این  در  افزود:  بوشهر 
تسهیلات رونق تولید شدند که از این شمار تاکنون ۳۹ 
شده  بررسی  استانی  کارگروه  و  کمیته ها  در  آن  مورد 

است.
این نوع تسهیلات در سه بخش  بیان کرد: پرداخت  وی 
معدنی  و  صنعتی  نیمه تمام  طرح های  راه اندازی  و  تکمیل 
تسهیلات  تأمین  درصد،   ۶۰ بالای  فیزیکی  پیشرفت  با 
موردنیاز برای توسعه و بازسازی و نوسازی و سرمایه در 

گردش انجام می شود.
نیز  تاکنون  جاری  سال  ابتدای  از  شد:  یادآور  حسینی 
شدند   ۱۸ تبصره  تسهیلات  دریافت  متقاضی  واحد   ۲۳

و  کمیته  در  درخواست ها  تمامی  دراین ارتباط  که 
تاکنون  و  قرارگرفته  موردبررسی  فنی  کارگروه های 
تسهیلات مدنظر یکی از واحدها به میزان ۶ میلیارد ریال 

پرداخت شده است.
بخش  در  موجود  وضعیت  آخرین  طبق  افزود:  حسینی 
تاکنون  صنعتی  واحدهای  نوسازی  و  بازسازی  تسهیلات 
۲۹ متقاضی در این بخش نام نویسی کردند که همه موارد 
و  موضوع  طرح  استانی  کارگروه  و  بررسی  کمیته  در 

تصمیم گیری شد.
وی بیان کرد: دراین ارتباط ۲۶ واحد به میزان ۹۰ میلیارد 

ریال تسهیلات بازسازی و نوسازی دریافت کردند.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان بوشهر ادامه 
این  در  صنعتی  واحدهای  برای  پروانه   ۵۹۸ تاکنون  داد: 
استان صادر شده که از این شمار بیش از ۴۵۰ واحد آن 

فعال است.
نیمه  در  واحدها  این  مشکلات  حل  برای  گفت:  حسینی 
موانع  رفع  کارگروه  نشست   ۵۰ از  بیش  امسال  نخست 

تولید در این استان تشکیل شده است.
تولیدی  واحدهای  عمده  مشکلات  شد:  یادآور  وی   
استان بوشهر تأمین مالی، جرائم مالیاتی، بدهی های تأمین 
گاز(  برق،  )آب،  لازم  زیرساخت های  نبود  و  اجتماعی 

است.
بخشدار ویژه خارگ:

کشفیات مواد مخدر در جزیره 
خارگ افزایش چشمگیری 

داشته است
در  مخدر  مواد  کشفیات  گفت:  خارگ  ویژه  بخشدار 

جزیره خارگ افزایش چشمگیری داشته است.
به گزارش خبرنگار مهر، محمود رضایی در نشست کمیته 
مبارزه با مواد مخدر جزیره خارگ اظهار داشت: یکی از 
فرهنگی  کار  مخدر  مواد  به  اعتیاد  از  پیشگیری  راه های 

است.
وی ادامه داد: باید مردم به ویژه خانواده ها از مضرات فردی 
و  آموزش  شوند،  آگاه  مخدر  مواد  مصرف  اجتماعی  و 
پرورش، اداره بهزیستی، شبکه بهداشت و درمان و سایر 
اعضای شورا از مهمترین دستگاه های اجرایی در پیشگیری 

از اعتیاد هستند.
رضایی افزود: یکی از مهمترین و جدی ترین آسیب های 
مواد  دنیا بحث  اجتماعی در گستره سیاسی و جغرافیایی 
مخدر و گرایش مردم و بویژه جوان به سمت مواد مخدر 
است که یکی از تهدیدات اصلی در جامعه بشری محسوب 

می شود.
معتاد  فرد  به  جامعه  عمومی  نگاه  کرد:  خاطرنشان  وی 
باید از حالت فعلی به حالت بیمار تغییر کند تا این افراد 
خانواده  گرم  کانون  و  کار  جامعه،  به  راحتی  به  بتوانند 

خود بازگردند.
در  آگاهی  تصریح کرد: گسترش  ویژه خارگ  بخشدار 
مبارزه با مصرف مواد مخدر نیازمند همکاری و مساعدت 
باشد.  می  ها  حوزه  تمامی  در  مسئولین  و  مردم  تمامی 
مبارزه با مصرف مواد مخدر زمینه ساز پرورش استعدادها 
راه  در  اسلامی  ایران  برومند  فرزندان  های  توانمندی  و 

توسعه و آبادانی کشور است.
وی افزود: در حوزه مبارزه با مواد مخدر بحث پیشگیری، 
آموزش و آگاه سازی از طریق وسایل ارتباط جمعی می 

تواند به حل مشکلات اساسی این موضوع کمک کرد.
رضایی گفت: خوشبختانه ادارات مختلف برنامه های خوبی 
در حوزه پیشگیری و برگزاری کلاس های آموزشی داشته 
اند اما مشکلاتی نیز در حوزه آسیب های اجتماعی وجود 
دارد که بایستی با همکاری همدیگر برای رفع آنها گام 

برداریم.
رئیس دادگستری جزیره خارگ اظهار داشت: مواد مخدر 
یک آسیب اجتماعی جدی و اکثریت پذیر است. اولین 
است،  پیشگیری  مخدر  مواد  با  مبارزه  بحث  در  موضوع 
پیشگیری در این حوزه یک بحث فراگیر بوده و محدود 
به یک نهاد یا مجموعه خاصی نیست که از جمله مهمترین 

موضوعات در این حوزه آموزش است.
عمده  علت  خارگ  جزیره  در  افزود:  فرد  حاجب  رضا 
مشکل در حوزه مواد مخدر بسته بودن محیط جغرافیایی و  
اقشار کارگری است. در حوزه نشاط اجتماعی و ورزش 
به  خارگ  جزیره  در  موجود  های  ساخت  زیر  از  باید 
صورت برنامه ریزی شده استفاده و در اختیار  جوانان و 

نوجوانان قرار گیرد.

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم:
آغاز به کار منطقه ویژه 

اقتصادی راه نجات بنادر گناوه 
و دیلم است 

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس گفت: تنها 
راه نجات بنادر گناوه و دیلم، ایجاد صنعت و آغاز به کار 

منطقه ویژه اقتصادی شمال استان است.
به گزارش خبرنگار مهر، حجت الاسلام عبدالحمید خدری 
در نشست با فعالان اقتصادی و تجاری استان بوشهر اظهار 
بوشهر  استان  جنوب  و  شمال  در  صنایع  توسعه  داشت: 

نامتوازن است.
وی تصریح کرد: انتظار می رود با پیگیری مشکل منطقه 
ویژه شمال استان بوشهر برطرف شود و مردم توقع دارند 
اقتصادی  ویژه  منطقه  راه اندازی  با  مشکلاتشان  و  گره ها 

حل شود.
ویژه  منطقه  زیست محیطی  مشکلات  افزود:  خدری 

برطرف  مختلف  دلایل  به  بوشهر  استان  شمال  اقتصادی 
نشده است.

 نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس بابیان اینکه 
نیست  فعال  بوشهر  استان  شمال  اقتصادی  ویژه  منطقه 
ویژه  منطقه  این  مشکلات  سریع تر  هرچه  باید  گفت: 

برطرف تا راه اندازی شود.
استان  مهم  مشکلات  از  یکی  اینکه  به  اشاره  با  خدری 
بوشهر، فعال نبودن منطقه ویژه اقتصادی شمال استان است 
بیان کرد: منطقه ویژه شمال استان بوشهر بیش از ۱۰ سال 
پیش کلنگ زنی آن انجام شد تا زمینه رونق اقتصادی و 

صنعتی در مناطق شمالی استان بوشهر فراهم شود.
نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس خاطرنشان 
کرد: سفر وزیر صنعت، معدن و تجارت نقش مهمی در 
حل برخی از مشکلات استان بوشهر دارد و روند توسعه 

تجارت و صنعت ارتقا می یابد.

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

طرح آهن یاری برای تمامی 
 دانش آموزان دختر کهگیلویه 

و بویراحمد اجرا می شود 
 

اداره کل آموزش وپرورش  تربیت بدنی و سلامت  معاون 
کهگیلویه و بویراحمد گفت: طرح آهن یاری برای تمامی 
دانش آموزان دختر مقاطع متوسطه اول و دوم این استان در 

سال تحصیلی جاری اجرا می شود.
سیده فریده حسینی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار 
متوسطه  مقطع  پسر  دانش آموزان  درصد   ۲۰ داشت: 
جاری  تحصیلی  سال  در  نیز  بویراحمد  و  کهگیلویه  اول 

زیرپوشش این طرح قرار می گیرند.
برای  یاری  آهن  طرح  اجرای  از  هدف  افزود:  وی 
و  دوم  و  اول  متوسطه  مقاطع  دختر  دانش آموزان 
دانش آموزان پسر مقطع متوسطه اول کهگیلویه و بویراحمد 

کمک به جبران کم خونی و فقر آهن آنان است.
اداره کل آموزش وپرورش  تربیت بدنی و سلامت  معاون 
دختر  دانش آموزان  کرد:  بیان  بویراحمد  و  کهگیلویه 
مشارکت  با  و  جلسه   ۱۶ در  طرح  این  مشمول  پسر  و 
کارشناسان معاونت بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی استان 
از آذرماه تا اسفندماه ۱۳۹۸ قرص آهن دریافت می کنند.

از  و  جلسه   ۹ در  دانش آموزان  این  کرد:  عنوان  حسینی 
آبان ماه تا اسفندماه ۱۳۹۸ نیز قرص ویتامین D دریافت 

خواهند کرد.
و  هزار   ۲۵۶ گذشته  تحصیلی  سال  داشت:  ابراز  وی 
قرص  عدد   ۷۱۶ و  هزار   ۲۷۴ و  آهن  قرص  عدد   ۵۴۲
ویتامین D بین دانش آموزان دختر مقاطع متوسطه اول و 
دوم و دانش آموزان پسر مقطع متوسطه اول کهگیلویه و 

بویراحمد توزیع شد.
افزون بر ۱۶۱ هزار دانش آموز پسر و دختر مقاطع ابتدایی 
بویراحمد مشغول  اول و دوم در کهگیلویه و  و متوسطه 

به تحصیل هستند.

استان خوزستان

وزیر راه خبر داد؛
خط آهن شلمچه- بصره 

درمرحله تحویل زمین
بزرگراهمهران-نجفرامیسازیم

وزیر راه و شهرسازی بابیان اینکه خط آهن شلمچه-بصره 
در مرحله تحویل زمین قرار دارد، گفت: ساخت بزرگراه 
مهران- نجف در دستور کار قرار دارد که در این راستا 

مذاکرات لازم با طرف عراقی انجام شده است.
راهداری  سازمان  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
تعامل  اظهار داشت:  اسلامی  و حمل ونقل جاده ای، محمد 
طرح  دست اندرکاران  و  سازمان ها  اجرایی  یکپارچگی  و 
جابه جایی زائران اربعین حسینی، تجربه موفقی را در سال 

جاری رقم زد.
مختلف  مراحل  در  برنامه ریزی  و  پیش بینی  افزود:  وی 
از  قبل  سفر  امکانات  ساختن  فراهم  و  طرح  این  اجرای 
آغاز، باعث شد سفر زائران به خوبی انجام شود به گونه ای 
که امسال با افزایش یک میلیون و ۵۰۰ هزارنفری زائران 

و  نجف  به  مطلوبی  بانظم  زائران  گذشته،  سال  به  نسبت 
کربلا اعزام شدند.

بر  تمرکز  با  امسال  داشت:  بیان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
تکمیل، ساخت و بهسازی محورهای مواصلاتی منتهی به 
مرزها و تجهیز پایانه های مرزی همچنین ساماندهی تمامی 
ورودی ها و خروجی های پایانه های مرزی سعی در ارتقای 

سطح خدمات به زائران شده است.
اسلامی یادآور شد: همچنین توسعه محور مهران به پایانه 
مرزی و تبدیل آن از چهار خطه به شش خطه و تفکیک 
مسیر موکب ها از سواره روها، الزامی است که در دستور 

کار قرار دارد و امسال در مرز چذابه اجرایی شد.
وزیر راه و شهرسازی افزود: در راستای ارتقای خدمات 
مسافران به عتبات عالیات، اجرای عملیات ساخت بزرگراه 
مهران- نجف در دستور کار قرار دارد که در این راستا 
است همچنین  انجام شده  عراقی  با طرف  مذاکرات لازم 
اتصال خط آهن از شلمچه به بصره در حال پیگیری است 

که در مرحله تحویل زمین قرار دارد.
تمامی  از  پایان  در  شهرسازی  و  راه  وزیر  است  گفتنی 
دست اندرکاران و شرکت های بزرگ حمل ونقل، اصناف 
حمل ونقل  بخش  رانندگان  و  حمل ونقل  انجمن های  و 
فعالیت  مسافران  جابه جایی  امر  به  بی وقفه  که  جاده ای 

دارند، تشکر و قدردانی کرد.

استان هرمزگان

بندرعباس

جزیره هرمز صاحب بازارچه 
صنایع دستی می شود

و  میلیارد  دو  بااعتبار  هرمز  جزیره  صنایع دستی  بازارچه 
۵۰۰ میلیون ریال در سال جاری احداث می شود.

گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
هرمزگان گفت: زمین موردنیاز برای احداث این بازارچه 

توسط شهرداری جزیره هرمز تأمین می شود.
رضا برومند در گفت وگو با ایرنا افزود: هدف از راه اندازی 
و  اشتغال زایی  هرمز،  جزیره  در  صنایع دستی  بازارچه 

حمایت از صنایع دستی و جذب گردشگر است.
وی اشاره کرد: با توجه به جاذبه طبیعی و تاریخی جزیره 
هرمز که سال گذشته توانست بسیاری از هم وطنان را به 
بازارچه صنایع دستی  برای  افق روشنی  خود جذب کند، 

نمایان ساخته است.
گردشگری  و  صنایع دستی  فرهنگی،  میراث  مدیرکل 
این  راه اندازی  با  می رود  امید  کرد:  تصریح  هرمزگان 
بازارچه بخشی از مشکل اشتغال در جزیره هرمز حل شود.

قشم
 مدیریت کمپ پارک های

قشم با اولویت دهیاری ها واگذار 
می شود

به گزارش ایرنا کمپ های ایجادشده در سطح جزیره قشم 
باهدف ایجاد و ارتقای خدمات مختلف به گردشگران به 
دهیاران  با  اولویت  که  می شود  واگذار  خصوصی  بخش 

است.
منطقه  سازمان  گردشگری  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
برخی  در  افزود:  خبرنگاران  با  نشست  در  قشم  آزاد 
موارد که دهیاری روستاها برای مدیریت از این سازمان 
گزینه های  دیگر  از  کرده اند،  نیرو  و  هزینه  درخواست 

مشتاق به سرمایه گذاری استفاده می شود.
مرتضی شیخ زاده با رد اخذ هزینه ورودی برای دسترسی 
مدیریت  واگذاری  افزود:  ناز،  جزیره های  ساحل  به 
خدمات  کیفیت  ارتقای  و  ساماندهی  برای  سایت  این 
احداث  ویژه،  دسترسی  جاده  ایجاد  ازجمله  گردشگر  به 

مکان های اقامتی، دوش آب شیرین و مانند آن است.
سازمان  موردنیاز  آماری  داده های  ایجاد  داد:  ادامه  وی 
اهدافی است  از دیگر  ایفای نقش نظارتی  منطقه آزاد و 

که در این واگذاری مدیریت ها دنبال می شود.
منطقه  سازمان  گردشگری  و  اجتماعی  فرهنگی،  معاون 
آزاد قشم هرگونه واگذاری زمین در کمپ پارک ها و 
سایت جزیره ناز را رد و اظهار کرد: سازمان منطقه آزاد 
قشم سازمانی دولتی است و در اجرای قوانین کشور دقت 

لازم صورت می گیرد.
وی با اشاره به تخریب قسمتی از ساخت وساز پلاژ بانوان 
موارد  برخی  در  افزود:  جاده،  حریم  در  ریگو  ساحل 
پیمانکاران تخلفاتی را انجام می دهند که با رصد موضوع 

از روند آن جلوگیری می شود.
شیخ زاده تصریح کرد: هم اکنون علاوه بر سایت جزیره 
ناز، واگذاری کمپ های ریگو و آفتاب جزیره قشم نیز 

در دستور کار قرار دارد.
جزیره  سایت  محدوده  در  بانوان  پلاژ  شدن  واقع  وی 
آثار  سایت هایی که جزو  در  ابراز کرد:  و  تأیید  را  ناز 
منطقه  اصلی،  منطقه  ازجمله  مختلفی  مناطق  هستند،  ملی 
گردشگری و مانند آن تعریف شده است که واگذاری 
محسوب  گردشگری  منطقه  جزو  سایت  این  در  زمین 

می شود.
نبود نارضایتی نشانه نبود توسعه است

آزاد  منطقه  سازمان  برنامه  و  طرح  مدیریت  سرپرست 
قشم نیز در این نشست گفت: توسعه در هر منطقه ای با 

نارضایتی همراه است.
ناصر ذاکری خاطرنشان کرد: درصورتی که در منطقه ای 
نارضایتی وجود نداشته باشد، باید نسبت به ایجاد توسعه 

در آن تردید کرد.
جزیره ناز در فاصله ۲۲ کیلومتری از شهر قشم قرار دارد. 
در این محدوده جزیره های کوچکی وجود دارد که هنگام 
مدّ دریا از ساحل جداست و به هنگام جزر با باریکه ای 
دریایی،  مرجان های  انواع  می شود.  متصل  قشم  به ساحل 
گونه های  و  دریایی  لاکپشت های  انواع  بی مهرگان، 
مختلف پستانداران دریایی در این منطقه به صورت ساکن 

و مهاجر مشاهده می شود.

واگذاری جزایر ناز به بخش 
خصوصی

زمزمه های واگذاری جزایر ناز در جزیره قشم که سال ها 
استقبال  به فرد مورد  به عنوان منطقه ای بکر و منحصر 
بخش  به  گرفت  می  قرار  محلی  ساکنین  و  گردشگران 
خصوصی، این روزها موجب نگرانی مردم قشم شده است.

به  اعتراض  در  قشم  جزیره  مردم  ایسنا،  گزارش  به 
این  سواحل  خصوصی سازی  یا  واگذاری  زمزمه های 
جزیره توسط سازمان منطقه آزاد قشم، در جزایر ناز قشم 
تشکیل  انسانی  زنجیره  است،  ثبت شده  و  ملی  اثری  که 
داده و اعتراض خود را نسبت به خصوصی سازی سواحل 
جزایر ناز قشم و دیگر سواحل این جزیره همچون سوزا، 

تیوتنگ رمچاه، ریگو، تورگان و... اعلام کردند.
مردم جزیره قشم پیش ازاین در نامه ای به مدیرعامل منطقه 

آزاد قشم اعلام کرده بودند:
»جزایر منحصربه فرد ناز یکی از گنج های ناب قشم است 
و تنها کاری که برای این جزایر باید انجام داد این است 
که کاری در آن صورت نگیرد و فقط و فقط از طبیعت 
خوران  دریا  و  جزیره  و  گردشگران  مقابل  در  آن  بکر 

مراقبت صورت گیرد.«
خبری  نشستی  در  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مسئولان 
خصوصی  بخش  به  ناز  جزایر  مدیریت  که  کرده  اعلام 
ناز  جزایر  تفصیلی  طرح  کرد:  اظهار  و  واگذارشده 
اجرا  مرحله  به  آن  از  تاکنون ۱۰ درصد  تدوین شده که 
جاده  ایجاد  همچون  مباحثی  ادامه  در  و  درآمدهاست 
دسترسی ویژه، احداث اماکن اقامتی، دوش آب شیری و 

سایر امکانات موردنیاز تأمین خواهد شد.
البته نکته مهم این است که مسئولان اشاره کرده اند: »البته 
می پذیرد  صورت  پیمانکاران  سوی  از  تخلفاتی  گاهی 
و  پیگیری  موضوع  قرار گرفتن  در جریان  به محض  که 
برطرف می شود« و حال اگر این تخلفات موجب نابودی 
طبیعت جزایر ناز و از بین رفتن سرمایه های طبیعی آن 
شد، بعد از اطلاع و پی بردن چگونه قرار است آسیب ها 

جبران شود؟ و مگر می شود هر آسیبی را جبران کرد؟
مدیریت جزایر ناز فقط باید بر مبنای مراقبت و مواظبت 
و حراست از طبیعت جزایر ناز باشد و این گوهر طبیعی 
نباید به بخش خصوصی واگذار شود، چراکه تجربه نشانه 
داده بخش خصوصی در ایران فقط به مصالح و منافع خود 
می اندیشد، بخصوص که اگر غیربومی و رانتی هم باشد.«

نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی نیز در 
این خصوص عنوان کرد: جامعه ما تشنه عدالت است و 
با توجه به تأکیدات مقام معظم رهبری مردم باید برخورد 
به  تا  ببینند  را  ساحل  حریم  به  متجاوزان  و  مفسدان  با 
لمس  را  قانون  امیدوار شوند و حاکمیت  عدالت   اجرای 

کنند.
اینکه هر فردی با سلیقه خود این اراضی را واگذار کند 
پرورش  برای  صحیح  سرمایه گذاری  اما  نیست  صحیح 
آبزیان امری ارزشمند استاحمد مــرادی افزود: یکی از 
بدون  ساحل  زمین های  واگذاری  قشم  مردم  نگرانی های 
رعایت حریم دریا و ساحل از بین بردن چشم انداز ساحل 
و محل تفریح و تفرج مردم است که سازمان منطقه آزاد 
باید در مورد این انفال عمومی مراقبت لازم را داشته باشد 
و ما از دستگاه قضایی درخواست کرده ایم که این موارد 
برخورد  قاطع  به صورت  تخلفات  با  و  کرده  بررسی  را 

کنند.
پرورش  برای  اراضی  واگذاری  کرد:  خاطرنشان  وی 
میگو در سواحل مستلزم مطالعه و کارشناسی دقیق است؛ 
اینکه هر فردی با سلیقه خود این اراضی را واگذار کند 
پرورش  برای  صحیح  سرمایه گذاری  اما  نیست  صحیح 
مسائل  رعایت  با  باید  که  است  ارزشمند  امری  آبزیان 
زیست محیطی و آسایش همگانی در زمینه تردد و تفرج 

مدنظر قرار گیرد.

یکی از خیران زاهد شهر از توابع شهرستان فسا یک دستگاه اکسیژن ساز به مرکز بهداشتی- 
درمانی امام سجاد )ع( این شهر اهدا کرد. معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی فسا بابیان 
این مطلب به ایرنا گفت: حاج اسماعیل محمدی امین )آذوق( که از خیران حوزه سلامت 
است، این دستگاه را که ارزش آن ۸۵ میلیون ریال است به مرکز درمانی یادشده اهدا کرد. 
جلال کریمی، با تقدیر از این اقدام خداپسندانه افزود: نقش خیران در توسعه سلامت جامعه 
بخشی  بتوانیم  آنان  بیشتر  با کمک و مساعدت های هر چه  امیدواریم  و  است  مؤثر  بسیار 
 ۱۳۰ فاصله  در  فسا  شهرستان  کنیم.  رفع  را  فسا  شهرستان  درمان  و  بهداشت  مشکلات  از 

کیلومتری جنوب شرقی شیراز واقع شده است.

خیر فسایی دستگاه اکسیژن ساز اهدا کرد


